

新北婚宴第一品牌【Mega50宴會廳】 婚宴菜單

花燭筵開喜聯姻 Appetizer platter

麻辣花生 芝麻蜜核桃 和風杏鮑菇
彩虹拌蜆絲 老酒醉雞捲 明爐櫻桃鴨

甜蜜椰香花月圓 Deep-fried sweet glutinous rice dumpling

蟲草瑤柱燉玉排
Double-boiled pork rib soup with cordyceps flower and dried scallop

松露花菇燴鮮鮑
Braised abalone with Shiitake mushroom in black truffle sauce

巴蜀金湯海大蝦
Steamed prawn with pumpkin & yellow lantern chili sauce

明太子焗烤扇貝
Baked fan scallop with cod roe mayo

鎮江醬香豬腱骨
Deep-fried pork rib with Chinkiang vinegar

蔥油清蒸龍虎斑
Steamed fresh tiger grouper with soy sauce and scallion oil

人蔘紅棗燉雞湯
Stewed chicken soup with ginseng and red date

荷香櫻花蝦米糕
Steamed glutinous rice with Sakura shrimp in lotus leaf

甜心蜜意訂一生
Wedding dessert

良緣美果甜百年
Seasonal fresh fruit platter

每桌十人NT\$19,800+10% per table of 10 guests

本廳使用台灣豬肉和非基改豆製品；若您對特定食物過敏，請告知服務人員。

We use Taiwanese pork and non-GMO soy products. Please inform our staff if you have any food allergies.

「Mega50餐飲及宴會」由台北遠東香格里拉飯店營運

Mega50宴會廳：新北市板橋區新站路16號百揚大樓48樓(板橋大遠百旁)

訂席專線(02)7705-9742或7705-9746 傳真(02)7738-5222 網址www.mega50.com.tw

新北婚宴第一品牌【Mega50宴會廳】

婚宴菜單

龍宮珍寶賀良緣 Appetizer platter

芝麻蜜核桃 陳醋浸雲耳 魚子醬泡菜 和風杏鮑菇
明爐櫻桃鴨 川醬拌牛肚 彩虹拌蜆絲 松葉蟹鉗沙拉

甜蜜椰香花月圓 Deep-fried sweet glutinous rice dumpling

杏香響螺燉鳳翼 Double-boiled sea whelk soup with chicken wing and apricot kernel

奶油上湯鮮龍蝦(每人半隻) Simmered half Boston lobster with butter in superior broth

蠔皇花菇鮮鮑魚 Braised abalone with Shiitake mushroom in brown sauce

秘製醬烤豬肋排 Roasted pork rib with signature sauce

蔥油清蒸龍虎斑 Steamed fresh tiger grouper with soy sauce and scallion oil

香蘋銀耳燉雞湯 Stewed chicken soup with apple and snow fungus

荷香櫻花蝦米糕 Steamed glutinous rice with Sakura shrimp in lotus leaf

佳偶天成鮮果盤 Seasonal fresh fruit platter

香格里拉精選甜點 哈根達斯冰淇淋

Haagen-Dazs ice cream

每桌十人NT\$22,800+10% per table of 10 guests

本廳使用台灣豬肉和非基改豆製品；若您對特定食物過敏，請告知服務人員。

We use Taiwanese pork and non-GMO soy products. Please inform our staff if you have any food allergies.

「Mega50餐飲及宴會」由台北遠東香格里拉飯店營運

Mega50宴會廳：新北市板橋區新站路16號百揚大樓48樓(板橋大遠百旁)

訂席專線(02)7705-9742或7705-9746 傳真(02)7738-5222 網址www.mega50.com.tw

新北婚宴第一品牌【Mega50宴會廳】

婚宴菜單

喜慶迎賓八味碟 Appetizer platter

芝麻蜜核桃 陳醋浸雲耳 金沙酥魚皮 紅油拌牛筋
明爐櫻桃鴨 老酒醉雞捲 彩虹拌蜆絲 松葉蟹鉗沙拉

甜蜜椰香花月圓 Deep-fried sweet glutinous rice dumpling

翡翠廣肚海鮮羹 Seafood and vegetable soup with fish maw

松露葛條蒸龍蝦(每人半隻) Steamed half Boston lobster with Kuzukiri in black truffle sauce

干邑嫩肉鮮鮑魚 Braised abalone with brandy flavor minced pork topping

避風塘金蒜羊排 Pan-fried lamb chop with crushed garlic and chili

蔥油清蒸龍虎斑 Steamed fresh tiger grouper with soy sauce and scallion oil

樹菇蟲草燉雞湯 Stewed chicken soup with tea tree mushroom and cordyceps flower

蒜香烏魚子米糕 Steamed glutinous rice with mullet roe and green garlic slice

佳偶天成鮮果盤 Seasonal fresh fruit platter

香格里拉精選甜點 哈根達斯冰淇淋及黑金巧克力包 Haagen-Dazs ice cream & Steamed chocolate bun

每桌十人NT\$25,800+10% per table of 10 guests

本廳使用台灣豬肉和非基改豆製品；若您對特定食物過敏，請告知服務人員。
We use Taiwanese pork and non-GMO soy products. Please inform our staff if you have any food allergies.

「Mega50餐飲及宴會」由台北遠東香格里拉飯店營運
Mega50宴會廳：新北市板橋區新站路16號百揚大樓48樓(板橋大遠百旁)
訂席專線(02)7705-9742或7705-9746 傳真(02)7738-5222 網址www.mega50.com.tw

新北婚宴第一品牌【Mega50宴會廳】

婚宴菜單

琴瑟和鳴滿漢席 Appetizer platter

芝麻蜜核桃 陳醋浸雲耳 蒜香烏魚子 川醬拌牛肚
明爐櫻桃鴨 和風帆立貝 彩虹拌蜆絲 松葉蟹鉗沙拉

甜蜜椰香花月圓 Deep-fried sweet glutinous rice dumpling

花膠一品佛跳牆 Treasure soup with fish maw and chicken

XO醬海龍蝦(每人半隻) Steamed half lobster with X.O. chili sauce

燒汁慢燉和牛頰(採用澳洲和牛) Simmered Australian Wagyu beef cheek with black pepper sauce

奶油松露鮮鮑魚 Braised abalone with butter and black truffle sauce

黃金蟲草龍虎斑 Steamed fresh tiger grouper with cordyceps flower and traditional sauce

人蔘淮山燉雞湯 Stewed chicken soup with ginseng and yam

旭蟹櫻花蝦米糕 Steamed glutinous rice with spanner crab and Sakura shrimp

佳偶天成鮮果盤 Seasonal fresh fruit platter

香格里拉精選甜點 哈根達斯冰淇淋、叉燒酥及黑金巧克力包 Haagen-Dazs ice cream, Barbecued pork puff & Steamed chocolate bun

每桌十人NT\$32,800 + 10% per table of 10 guests

本廳使用台灣豬肉和非基改豆製品；若您對特定食物過敏，請告知服務人員。

We use Taiwanese pork and non-GMO soy products. Please inform our staff if you have any food allergies.

「Mega50餐飲及宴會」由台北遠東香格里拉飯店營運

Mega50宴會廳：新北市板橋區新站路16號百揚大樓48樓(板橋大遠百旁)

訂席專線(02)7705-9742或7705-9746 傳真(02)7738-5222 網址www.mega50.com.tw